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“Het is een stilstaande branche, waarin onvoldoende vernieuwing plaatsvindt. Formules kijken liever naar
elkaar dan zelf met iets nieuws te komen.” Pim van den Berg is hard in zijn oordeel over de dhz-wereld. Deze
keer laat hij zijn licht schijnen op de entree.

Marc Nelissen
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